
Jaarverslag Medezeggenschapsraad (MR)  

Prinses Beatrixschool 2022-2023 
 

In dit jaarverslag is te lezen wie er dit jaar zitting hebben genomen in de medezeggenschapsraad van 

de Prinses Beatrixschool, welke onderwerpen onze aandacht hebben gehad, hoe we de 

communicatie hebben ervaren en waar we ons komend schooljaar op willen richten.  

 

Samenstelling MR  

De MR van de Prinses Beatrixschool bestaat uit zes leden, drie personeelsleden en drie ouders:  

- Ilse de Koeijer, leerkracht  

- Sabine de Jonge, intern begeleider 

- Lisanne Krauwel, leerkracht  

- Alexander Snoodijk, ouder 

- Judith Sinnige, ouder 

- Stefan Nonnekes, ouder 

 

De oudergeleding zit voor het vierde jaar in de MR, de gehele personeelsgeleding is nieuw gestart dit 

schooljaar. Vanuit het personeel waren er drie kandidaten, verkiezingen waren dus niet nodig.  

 

Traject samenwerking  

Na een aantal jaren van voorbereiding, veel overleggen en grote hobbels was het voornemen om dit 

schooljaar de knoop door te hakken over wel of geen fusie met de Zuidwesthoek/Wereldwijzer.  

Binnen de MR hebben we ons vanaf begin dit schooljaar bij laten staan door Floris IJsendorn, een 

onafhankelijk adviseur van de AOB (Algemene Onderwijs Bond).  

Zoals afgesproken zou het traject rond december opnieuw opgestart worden om van daaruit te 

kijken of en hoe het een vervolg zou krijgen.  

Vanuit de Zuidwesthoek/Wereldwijzer bleek dat er geen motivatie meer was om verder te gaan met 

het traject rondom de samenwerking. Daarop heeft de stuurgroep het traject definitief gestaakt en 

gaat de fusie niet door.  

Concreet betekent dit dat de Prinses Beatrixschool zich gaat focussen op het zo goed mogelijk 

aanbieden van onderwijs binnen de eigen school. Als er een samenwerking mogelijk is met de 

Zuidwesthoek dan is dat een mogelijkheid, het is echter geen doel op zich.  

 

Fotograaf 

Al een aantal jaar zijn er wisselende berichten over de schoolfotograaf. Zowel qua uitvoering als 

resultaat. Op basis daarvan is er een peiling uit gezet onder ouders, daaruit kwam naar voren dat 

ouders graag een schoolfotograaf willen behouden voor een klassenfoto en een persoonlijke foto. In 

overleg met de huidige schoolfotograaf is besloten om voor komend jaar een andere schoolfotograaf 

te selecteren die dit gaat oppakken. Vanwege de organiseerbaarheid worden de foto’s waar 

broertjes/zusjes uit verschillende klassen samen op staan na schooltijd gemaakt. Dit scheelt veel 

onrust tijdens lestijd.  

 

Verkiezing oudergeleding 

Judith, Alexander en Stefan zitten allemaal vier jaar in de MR. Dat betekend dat hun termijn er op zit 

en opnieuw verkozen moeten worden. Alexander en Stefan hebben aangegeven nog een termijn 

door te willen gaan. Judith zou, als er interesse is van andere ouders, plaats willen maken voor 

iemand anders. Op de uitnodiging om deel te nemen aan de MR kwamen twee serieuze reacties. Één 



ouder heeft zich teruggetrokken. Verkiezingen waren dus niet meer nodig en we kunnen Sanne van 

Baal daarom komend jaar verwelkomen in de MR!  

 

Communicatie 

Het contact onderling en met Gerard verloopt prettig. Het contact met ouders is voor komend jaar 

wederom een aandachtspunt. Een aantal keer hebben we in de nieuwsbrief een stukje geschreven 

en de vergaderingen stonden in Parro. We krijgen daar echter weinig tot geen reacties op. Komend 

schooljaar zijn we voornemens om de nieuwbrief te blijven gebruiken, en ook de agenda en notulen 

te publiceren.  

We zouden het prettig vinden om een klankbordgroep te hebben om bepaalde zaken mee te kunnen 

bespreken. Mocht je dit leuk vinden, spreek ons gewoon aan! 

 

Schoolplan 

In de laatste periode is het schoolplan voor de komende vier jaar opgesteld. Het team heeft dit 

ontwikkeld onder leiding van Gerard. Als MR zijnde hebben we hier ook advies over mogen geven en 

hebben we ingestemd met het voorgelegde plan.  

 

Bezetting MR 

Zoals beschreven zijn Sanne (officieel per 1 oktober 2023), Alexander en Stefan de komende vier jaar 

onderdeel van de OMR. Lisanne, Ilse en Sabine zijn dit nog drie jaar voor de PMR. In verband met de 

afwezigheid van Ilse zal Esley haar taken voorlopig overnemen. Sabine komt in oktober weer terug 

van haar verlof en zal dan ook weer plaatsnemen in de PMR.  

 

Overige actiepunten 

Onder andere het volgende is gedurende het jaar besproken:  

- Analyse leeropbrengsten 

- Actieplan en NPO-middelen 

- Vervangingsbeleid 

- Thema gezonde voeding 

 

Komend schooljaar 

Het komende schooljaar gaan we ons focussen op verdere communicatie met de ouders. Daarnaast 

zouden we de band met de AC willen versterken.  

Ook de uitvoering van het nieuwe schoolplan zullen we volgen en (on)gevraagd advies over geven.  

Mocht je vragen hebben of graag iets willen bespreken met ons (tijdens een vergadering of gewoon 

op het schoolplein), spreek ons gerust aan! 

 

Namens de MR,  

Stefan Nonnekes 

 

 


